
Adw. prof. Gutowski: to nie reforma, tylko próba
przejęcia kontroli
"To nie reforma, lecz próba przejęcia kontroli. Sąd Najwyższy i Trybunał? Jesteśmy na
najlepszej drodze do anarchizacji prawnej." - uważa adw. prof. Maciej Gutowski. Dziekan
Okręgowej Rady Adwokackiej w Poznaniu udzielił wywiadu "Głosowi Wielkopolskiemu".

- Nie jest tak, że albo sądy działają idealnie, albo przeciwnie - trzeba je rozwalcować i wstawić
polityków - podkreśla adw. prof. Gutowski, odpowiadając na pytanie o planowane przez rząd reformy.
Dodaje: - Powiem tak: sądy potrzebują zmian, ale PiS nie proponuje żadnej koncepcji reformy. Ma
jedynie koncepcję przejęcia kontroli nad władzą sądowniczą. Zmiana obsady prezesów sądów czy
składu Krajowej Rady Sądownictwa to żadna reforma.

(czytaj wywiad)
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